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                                                       Protokół nr 8/2019 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 18 czerwca 2019 r. w godz. 15:45-: 16:00 

w Sali 146  Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Kamil Lauryn      - przewodniczący Komisji 

2/ Adam Ołowniuk  - wiceprzewodniczący 

3/ Krystyna Gwiazdowska 

   4/   Jacek Juszkiewicz 

   5/    Zdzisław Koncewicz    

   6/   Karol Korneluk 

   7 / Stanisław Kulikowski 

W posiedzeniu udział wzięli    :                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

1/  Ewa Beata Sidorek                     - Zastępca Prezydenta 

2/ Dorota Szczęsna                         - Naczelnik WSS, 

3/ Kamil Sznel                                - Kierownik BP 

4/ Maria Metelska                           -  Zastępca Dyrektora MOPR  

5/ Marek Anuszkiewicz                 - Wydział Inwestycji 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Kamil Lauryn, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

 

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego  porządku obrad i jednogłośnie przyjęli 

następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 7/2019 z posiedzenia Komisji w dniu 21 maja 2019 r. 

2. Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018 .  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy                          

w Suwałkach oraz nadania statutu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa oraz zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie „Senior+”. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

6. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 7/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  21 maja 2019 r. 

 

Radny Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 7/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach w dniu 21 maja 2019 r.  został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018  
Informacja  stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Kamil Lauryn, przypomniał,  że przedmiotowy Raport został przesłany radnym  z materiałami. 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Głosowanie nad przyjęciem Raportu o stanie Miasta Suwałki za rok 2018 : 

za                                                -   5 radnych, 

przeciw                                       -   2 radnych  

wstrzymał się od głosu               -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018.   Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad pkt. 3 

Zaopinowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Suwałkach oraz nadania statutu. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

Kamil Lauryn, przypomniał,  że projekt przedmiotowej uchwały został przesłany radnym             

z materiałami. 

Karol Korneluk  zapytał o przwidziane etaty i  stan osobowy w nowopowstałej placówce.. 

 

Maria Metelska odpowiedziała, że obsada etatowa będzie określona przez regulamin 

organizacyjny; ilość zatrudnionych uzależniena będzie od ilości uczestników, którzy podieleni 

będą na trzy typy. Typ A to osoby przewlekle chore – na 7 uczestników przewidziany jest jeden 

etat, typ B- osoby z upośledzeniem umysłowym – 1 etat na 5 uczestników zaś typ C- osoby 

wykazujące inne przewlekłe zaburzenia i czynności psychiczne – 1 etat na 5 uczestników. 

Dodatkowo będzie etat finansowo-księgowy i kadrowy.  

 

Karol Korneluk zapytał, kiedy będzie ogłoszony konkurs na stanowisko kierownika. 

 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że jeżeli Rada Miejskie podejmie uchwałę o utworzeniu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Suwałkach placówka rozpocznie działalność z dniem 

1 stycznia 2020 r. a wcześniej będzie powołany nowy kierownik. 

 

Członkowie Komisji więcej  uwag nie wnieśli.  
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Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   7 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Suwałkach oraz nadania statutu. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa oraz zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie „Senior+”. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 6  do protokołu  

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotowe projekt przedmiotowej uchwały radni otrzymali 

z materiałami.   

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli . 

 Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   7 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa 

oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie „Senior+”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   7 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Ad pkt. 6                                                                                                                                                  

Wolne wnioski. 

Kamil Lauryn zaapelował o wydanie zakazu przejazdu przez miasto tirów. 
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Ewa Beata Sidorek poinformowała, że problem ten zostanie przekazany właściwym 

podmiotom.Po przeanalizowaniu i rozpatrzeniu sprawy Członkowie Komisji zostaną 

poinformowaniu o końcowych efektach. 

Stanisław Kulikowski również poinformował, że docierają głosy wyborców, że w chwili 

obecnej w mieście porusza się więcej tirów niż po oddaniu do użytku obwodnicy. 

Kamil Sznel poinformował, że na terenie miasta władnym do wydania takiego zakazu jest 

Prezydent Miasta;  Prezydent nie może wydać  zakazu poruszania się pojazdów na terenie 

obwodnicy. Nadmienił, że zaczęła się budowa łącznika między ul. Filipowską i Bakałarzewska; 

w chwili obecnej ulica ta nie jest utwardzona, gdyż ani gmina Suwałki ani miasto Suwałki nie 

mogą inwestować na nieswoim terenie, właścicielem tego odcinka jest skarb państwa. Obecnie 

trwają procedury aby ten teren przeszedł w zarząd Miasta Suwałki, co pozwoli na wykonanie 

utwardzenia tego terenu. Po zakończeniu tej inwestycji ciężarówki ze żwirem będą kierowały 

się bezpośrednio na obwodnicę. 

Zdzisław Koncewicz podkreślił, że ciężarówki jeżdżą ulicą Mieszka I zamiast ul. 

Grunwaldzką. Na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Prezydent Miasta 

poinformował, że samochody ciężarowe nie mają prawa poruszania się na ulicy Mieszka I. 

Postawiony jest tam zank C 18, który zezwala tylko  na przewóz towarów z zezwoleniami. 

Kamil Sznel poinformował, że temat ten  co jakiś czas powraca. Urząd Miejski zwraca się           

z prośbą do Policji o weryfikowanie tych przewozów poprzez przeprowadzanie częstszych 

patroli. 

Zdzisław Koncewicz poinformował, że też rozmawiał w tym temacie z policją ale policja nie 

wystawia przedmiotowych  zezwoleń;  

Kamil Sznel poinformował, że zezwolenia wystawione na  konkretny pojazd z tablicą 

rejestracyjną, konkretny towar i konkretną budowę; nie są wystawiane bezterminowo. 

Więcej wniosków i uwag nie zgłoszono. 

 

Kamil Lauryn  podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji  

       Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                    Kamil Lauryn 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta  Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


